
Göteborgs Bridgeförbund
Protokoll styrelsemöte 2, 2004-09-30, hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Eva Gunnarsson, Ella Olsson, Hilding Wikström, Bo Appelqvist,
Joakim Schmeisser, Jan Sparud, Göran Johansson, Lillemor Hagberg.
Gäst: Tomas Larsson från Svensk Bridge.

1. Peter Modh förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprotokoll genomgicks och justerades.

4. Framtidsträffen genomförs i Jönköping den 15-17 oktober. Tre områden kommer att
ventileras under dessa dagar; en ny organisation, juniorarbete och avgifter. Ett förslag
till ny organisation på Svensk Bridge diskuterades. 5 nya tjänster föreslås. Förbundets
lokaler är uppsagda och former för andra lösningar är under diskussion. Peter Modh
poängterade att förbundets styrelse måste vara det forum där besluten tas och ansvaret
ligger, för att sedan föras ned på tjänstemannanivå.
Ett förslag gällande distriktens roll innebär att man vill satsa på större distrikt,
förslagsvis 8 regioner. En diskussion angående detta förslag gav vid handen att GBF:s
styrelse ställde sig mycket frågande till en sådan lösning. Att centralisera på detta sätt
tjänar bara Svensk Bridge på, medan det på distrikts- och klubbnivå blir stora
svårigheter att administrera och informera.
Angående den andra punkten för Framtidsträffen, juniorarbetet, finns ett förslag från
Mikael Melander, ungdomsansvarig på förbundet. Förslaget är något diffust i sin
beskrivning och vi enas om att klarare satsning borde tas fram. Förra året fanns 470
juniorer i förbundet, i år endast 200, så satsningar behövs definitivt.
Avseende avgifter finns ett förslag till differentierade avgifter beroende på vilken nivå
medlemmen kommer att spela på. Förslaget diskuterades och ingen i styrelsen såg
någon som helst fördel med detta.
Peter Modh, Joakim Schmeisser och Bo Appelqvist representerar GBF vid
Framtidsträffen.

5. Den 2-3 oktober genom förs en utbildningssatsning i distriktet. På lördagen en
utbildning i Rutersystemet och på söndagen en Tävlingsledarutbildning. Tomas
Larsson leder utbildningarna. Vidare planlades en Tävlingsledarutbildning på
silvertävlingsnivå till 20-21 november samtidigt som en utbildning i hanteringen av
GBF:s hemsida för de ansvariga på klubbnivå skulle kunna ske. I anslutning till detta
informerade Tomas Larsson om att en ny uppdatering av Rutersystemet kommer under
hösten med möjlighet att hantera handikapptävlingar.

6. Under övriga frågor fastställdes att styrelsen ställer sig bakom en satsning på 10-15
juniorer. Tobias Törnkvist tillfrågas för utbildning. Distriktet står för kostnaden. Eva
Gunnarsson tar kontakt med Tobias. Gällande DM-lag, kommer GBF att sponsra
matkostnaden enlig budget. Peter Modh ansvarar för att medlemsmatrikeln trycks och
distribueras. Informerades att GBF nu inköpt en bärbar dator. Tanken är att klubbar
skall kunna låna denna vid barometertävlingar som inte spelas på Bridgens Hus.



Lokalfrågan diskuterades som hastigast och det bestämdes att vid nästa styrelsemöte
kommer denna fråga att vara huvudpunkten.

7. Nästa styrelsemöte den 16/11 2004 18.00 hos Lillemor Hagberg.

8. Peter Modh förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse.

Vid protokollet

Lillemor Hagberg
 


